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Vragen van het lid Schouw (D66) aan de staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over de zorgelijke toename van het aantal herhaalde asielaanvragen 
(ingezonden 8 april 2013). 

Vraag 1
Waarom worden herhaalde aanvragen ingediend?1 

Vraag 2
Is de toename van het aantal herhaalde aanvragen toe te schrijven aan de 
achtdagenprocedure? 

Vraag 3
Welke beleidswijzigingen leiden tot extra herhaalde aanvragen? 

Vraag 4
In hoeveel procent van de gevallen wordt bij een herhaalde aanvraag alsnog 
tot inwilliging overgegaan? 

Vraag 5
Bent u bereid de toename van het aantal herhaalde aanvragen te onderzoe-
ken in het kader van de Beleidsvisie Stroomlijning Toelatingsprocedures?

1 http://www.rijksoverheid.nl/nieuws/2013/04/05/verdere-daling-
asielinstroom.html?ns_campaign=nieuwsberichten-ministerie-van-veiligheid-en-
justitie&ns_channel=att

 
 
 
 
kv-tk-2013Z06962
’s-Gravenhage 2013 Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen


